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ZAPISNIK

s 14. redovne Sjednice Turistidkog vijeca Turistidke zajednice Opdine FaLana koja je odraarta 
..

29, rujna2022. godine s podetko* u t0,00 sati u prostorijama opdine FaLana,43' istarske divizije

8,FaLana.

PRISUTNT dIANOVT:
- Roland CinkoPan
- UroS Marlinovid
- Ivan Tekovi6
- Tereza Kesovija LuPetina
- Damir Koste5ic
- Goran Peru5ko

ODSUTNI dLANOVT:
- Radomir Kora6 - predsjednikTzo FaLana

- Sandra NeSovid
- Mihaela Bili6

OSTALI PRISUTNI:
-MelitaPerokovid-direktoricaTuristidkezajednice
- BarbaraPuLat - djelatnica Turistidkog ureda

Radomir Kora6, predsjednik TZo FaLana ispridao se sto zbog poslovnih obaveza le moZe

pristrstvovati 14.^ Sjednici Turistidkog vijeia i imenovao je gospodina Rolanda Cinkopana

Zamjenikom rredsjldnika TuristidkJ za3ldnice op6ine Fai.ana da predsjedava Sjednicom'

Gospodin Cinkopan pozdravio je prisutne . Zatrmje konstatirao da na Sjednici prisustvuje 6 od 9

dlanova te d; postoji kvorum za pravovaljano dono5enje odluka'

za zapisnrdarku predla Le B arbatu P uLat, sto su pri sutni usvoj ili.

elanovi Vijeda su uz poziv dobili i sljededi

Dnevni red:
1'UsvajanjeZaptsnikasal3.sjedniceTuristidkogvijeda
2. Odluka o odatiru tvrtke za provodenje revizijskog uvida u financijska izvje5ia i

poslovanj e TZO F aLana za 2022' godinu

3. bdtut u o visini turistidke pristojbe za op6inu FaLanaza2024. godinu

4. Prijedlog odluke o privremenoj zabrani izvodenja radova u2023. godini

5. Odluka o raspisivanju poziva iapredlaganje programaza FaZansko kulturno ljeto 2023'

godine
6. PrijedlogzausvajanjeKriterijazaodobravanjepotporeTZOFalanezaprogramet2023'

godini
7. Razno



Gospodin Cinkopan upitao je prisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Zatim sam
predlaze da se Dnevni red pod todkom razno dopuni sljedeiim:

7. Molba za sufinanciranje smje5taja sudionika 1 1. Vladimir Film Festivala

S obzirom na to da se nitko vi5e nije javio zarijed, gospodin Cinkopan daje na glasanje dopunu
Dnevnog reda pod todkom 7 . Razno:

7. Molba za sufinanciranje smjeStaja sudionika 11. Vladimir Film Festivala

Dopuna Dnevnog reda pod toikom 7. jednoglasno je usvojena.

Zatim daje na glasanje sljedeii prijedlog Dnevnog reda:

Usvajanje Zapisnika sa 13. Sjednice Turistidkog vije6a
Odluka o odabiru tvrtke za provodenje revizijskog uvida u financijska izvjeSca i
poslovanj e T ZO F aLana za 2022. godinu
odluka o visini turistidke pristojbe zaopcinuFaLanaza2o24. godinu
Prijedlog odluke o privremenoj zabrani izvodenja radova u2023. godini
Odluka o raspisivanj u poziva za predlaganje programa za FaZansio kulturno ljeto 2023,
godine
Prij edlog za usvaj anj e Kriterij a za odobravanj e potpor e TZO F aZane za progtame u 2023 .
godini
Molba za sufinanciranje smjestaja sudionika 1 1. vladimir Film Festivala

elanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je,,za"; gospodin UroS Martinovii glasao je,,za,,; gospoda
Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,zaoo; gospodin Damir Kostesid glasao je ,,2i,,; gorpodirirun
Tekovii glasao je ,,zaoo, gospodin Goran peruSko glasao je ,,2a.,.

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)
Zapisnik s 13. Sjednice dlanovi Vijeda dobili su uz poziv za Sjednicu. Gospodin Cinkopan upitao
je prisutne imaju li primjedabanaZapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio ,uiii"r;
predlaile da se Zapisnik s 13. Sjednice usvoji.

ilanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za'o; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,:za,,; gospoda
Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Damir KosteSi6 glasao ie ,,2i"; go.podinirun
Tekovid glasao je ,,zao', gospodin Goran peru5ko glasao je ,,2a,,.

Zakljuiak: Zapisnik s 13. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovii.

Gospoda Perokovii pozdravlja prisutne dlanove i podsjeia dlanove da je tvrtka Medicol-r d.o.o
vrSila nadzor i pro5lih godina, te da na predmetno izvjesie nije bilo primjedaba prilikom
obavlj enog revizij skog nadzora od strane Ministarstv a turizma i sporta.

Gospodin cinkopan zahv aljuje gospodi Perokovic, zatim otvara raspravu.

1.

2.

J.

4.

5.

6.

7.



Bududi da se nitko od prisutnih dlanova nije javio za rqe\ dao je na glasanje Odluku o odabiru

tvrtke Medicom d.o.o. za provodenje revizijskog uvida u Financijska izvje5da TZO FaLana za

2022. godinu

ilanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljedeii nadin:

Gospodin Roland bi"kopu, glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao ie ,,za'o; gospoda

TerezaKesovija Lupetina glaiala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5id glasao je ,,zaoo; gospodin Ivan

Tekovi6 glasao je,,za", gospodin Goran PeruSko glasao je,,za"'

Zakljuiak: Odluka o odabiru tvrtke Medicom d.o.o. za provodenje revizijskog uvida u

Financijska izvje5da TZO Failana 2a2022. godinu jednoglasno je usvojena.

AD 3.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda perokwi6 pojaSnjava prisutnim dlanovima da je do kraja prosinca potrebno donijeti

odluku o visini turistifke pristojbe za 2024.godinu. Zakonski je potrebno da se navedena

procedura na Skupstini Istarske Zupanije usvoji do 31 . sijednja 2023.
^Gospodin 

Martinovid napomenuo je da je potrebno da se odluka o visini turistidke pristojbe za

2024.godinu donosi u eurima.
GospJdin Cinkopan pitao je gdu Perokovi6 da li znaprijedloge visine pristojbe za ostala mjesta u

Istri te da bi bilo dobro da se, ako je to mogude ona usuglasi i bude jedinstvena za sve La

podrudju Istarske Zupanij e.

Gospoda perokovii rekla je da to ne zna te 6e kontaktirati ostale turistidke zajednice da se i to
predloZiti.

Gospodin Cinkopan predloZio je da se na ovoj sjednici ne usvoji Odluka o visini turistidke

prisiojbe za Opdinu Faaana za2024. godinu, nego da se prikupe podaci o ostalim prijedlozima na

razini Istre i odluka donese na sljede(oj sjednici Turistidkog vije6a.

Ostali dlanovi Vije6a sloZili su se s tim prijedlogom.

AD 4.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda perokovii obavijestila je prisutne da Turistidka zajednica treba poslati prijedlog Opiini

o prirr...noj zabrani gradevinskih radova prema Zakonu o gradnji, dija odluka 6e se odnositi na

sljedeiu godin . Obzirom da je sudskim putem ovogodi5nja Opdinska odluka poni5tena,

,upo*.n,rla je da je o svrsi dono5enja takvog prijedloga za 2023. godinu razgovatala s

Nadelnikom. Nafehik je rekao da Turistidka zajednica postupi kao i do sada, a Opiina FaZana

6e po tom pitanju konzultirati odvjetnike na koji nadin sastaviti Odluku u skladu sa Zakonom o

gradnji.

Gospodin Cinkopan dao je na glasanje Odluku Turistidkog vije6a o prijedlogu Opiini FaLana, da

sukladno Zakonu o gradnji Opdina donese Odluka o privremenoj zabrani izvodenja radova na

podrudju Opdine Fa?anau razdoblju od 15. lipnja do 15. tujna2023. godine.

Clanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Roland binkopun glasao je ,,zaoo; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda

TerizaKesovija Lupetina glasala je,,za'o; gospodin Damir Koste5i6 glasao ie,,zaoo; gospodin Ivan

Tekovii glasao je ,,2a", gospodin Goran PeruSko glasao je ,,zaoo.

Zakljudak: Odluka Turistiikog vijeda o prijedlogu Opdini FaLana, da sukladno Zakonu o

graOn;i Op6ina donese Odluka o privremenoj zabrani izvodenja radova na podruiju
[pdine Faianau razdoblju od 15. lipnja do 15. rujna 2023. godine jednoglasno je usvojena.



AD s.)
Gospodin Cinkopan dao je na glasanje Odluku o raspisivanju poziva zapredlagarye ptograma za

FaZansko kulturno ljeto 2023. godine

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospodin UroB Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda

TerezaKesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Damir Kostesii glasao je ,,2a"; gospodin Ivan
Tekovi6 glasao je ,,zaoo, gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,za'..

Zaklju(:ak: Odluka o raspisivanju poziva za predlaganje program^za Faiansko kulturno
ljeto 2023. godine jednoglasno je usvojena.

AD 6.)
Gospodin Cinkopan informirao je prisutne dlanove da je Vijede prija5njih godina vei usvojilo
kriterije za bodovanje dobivenih projekata i da su se pokazali dosta dobri te predlale da se oni
ostave rzanaredrugodinu s time da se po dobivenim zahtjevima odludi o ukupnoj sumi

potrebnih sredstava i njihovoj raspodjeli.

Gospoda Kesovija Lupetina sloZila se sa prijedlogom te konstatirula je da 6e ionako za dtugu
godinu dodijeljena sredstva biti u eurima.

Budu6i da se nitko viSe od prisutnih dlanova nije javio za rijed, gospodin Cinkopan dao je na

glasanjeprijedlogKriterija zaodobravanjepotporeTZOFa1anezaprogrameu2023, godini.

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za'o; gospodin UroS Martinovi6 glasao ie ,,2a"; gospoda

TerezaKesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,za'o; gospodin Ivan

Tekovid glasao je,,za'., gospodin Goran Peru5ko glasao je,,zaoo.

Zakljuiak: Prijedlog za usvajanje Kriterija za odobravanje potpore TZOFail,anez^
programe u2023, godini jednoglasno je usvojen.

AD 7.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii informirala je prisutne da se u vremenu od 22. do 25.rujna 2022. odrZao 1 1.

Vladimir film festival u organizaciji Skateboard kluba izFalane i daTZFalana od Skate kluba

FaLana dobila zamolbu za sufinanciranje smjestaja udenika gimnazije iz Malmoa. Buduii je
festival dostigao medunarodne razrrrjere te na njemu sudjeluju mnogi stranci, na ovogodi5njem

Festivalu sudjelovali su i tako su udenici maturanti jedine skate gimnaziie:u svijetu iz Malma u

Svedskoj. U suradnji s poznatom Svedskom ku6om osmislili su, dizajnirali i plasirali sundane

naodale te su njihovom prodajom zaradena sredstva usmjerili zaplalanje tro5kova puta u FaLanu.

Premda su inicijalno najavili dolazak samo dva udenika, obzirom na uspjeSnu prodajnu kampanju,

na Festivalje doSao cijelirazred i ravnatelj 5ko1e.

Gospodin Cinkopan je rekao da se Skate klub obratio i njima te im je Bi Village omogudio

smjeStaj u apartmanima po najniZoj cijeni. Njihov je prijedlog daTZFalanaplati smje5taj u dva,

a Bi village u tri apartmana. Ukupni tro5ak zaTZFaZanubio bi 3.800,00 kuna.

Budu6i da se nitko od prisutnih dlanova nije javio zarijed, gospodin Cinkopan dao je na glasanje

molbu za sufinanciranje smje5taja dvadeset udenika i dva profesora iz Malma sudionika

11. Vladimir Film Festivala u TN BiVillage.



dlanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
'Gospodin Roland binkopun glasao je ,,zao'; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,za'o; gospoda

TerczaKesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,zao'; gospodin Ivan

Tekovi6 glasao je ,,zaoo, gospodin Goran Peru5ko glasao je o,za".

Zakljuiak: molba za sufinanciranje smje5taja dvadeset uienika i dva profesora iz Malma
sudionika 11. Vladimir Film Festivala u TN BiVillage jednoglasno je usvojena.

Budu6i da se nitko vi5e nije javio za rijed, Gopspodin Cinkopan zahvaljuje prisutnima na

sudjelovanju, te zatvara 14. redovnu Sjednicu Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Opdine

FaLana.

Sjednica Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Op6ine Falana zavr5ila je u 10:20 sati.

Zapisni(,arka: Zamjenik Predsjednika
Turistidke zajedmce Op6ine Fa1ana

Barbara PuLar Roland Cinkopan

F aLana, 29. rujna 2022. godine
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